



Notice of Change in Service Charges

With effect from 1 December 2024 (“**Effective Date**”), service charges and description of charge items of the Service Charges will be revised as follows:

A. Service Charges Revisions

Revised contents are underlined:

Item	Original Charge	Revised Charge
General Services		
Paper Statement Fee	HK\$5 per month Note: The fee will be waived for below customers: <ul style="list-style-type: none">• Customers aged below 18 or 65 and above• Customers who hold Click-a-Count• Recipients of government disability allowances/allowance for elderlies or Comprehensive Social Security Assistance	<u>HK\$10 per month</u> Note: The fee will be waived for below customers: <ul style="list-style-type: none">• Customers aged below 18 or 65 and above• Customers who hold Click-a-Count• Recipients of government disability allowances/allowance for elderlies or Comprehensive Social Security Assistance

You may visit any of our branches or visit our website at www.sc.com/hk to obtain a copy of the revised Service Charges – An easy guide to banking fees on or after the Effective Date.

To avoid the Fee, please register Standard Chartered Online Banking service and eStatement/eAdvice service before the Effective Date.

The above changes shall be binding on you if you retain or continue your banking relationship with us after the Effective Date.

If you have any enquires about eStatement/eAdvice service and the Fee, please visit sc.com/hk/eStatement.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
September 2024



服務收費修訂通知

由2024年12月1日起（「生效日期」），服務收費和服務收費項目名稱將作出修訂，更改列明如下。

A. 服務收費修訂

修訂之內容已用底線標記。

項目	修訂前收費	修訂後收費
修訂後收費		
郵寄月結單費用	每月5港元 註：以下客戶可獲豁免收費： <ul style="list-style-type: none">18歲以下或65歲及以上的客户持有Click-a-Count存款戶口的客戶領取政府傷殘津貼/高齡津貼人士或領取綜合社會保障援助計劃人士	每月10港元 註：以下客戶可獲豁免收費： <ul style="list-style-type: none">18歲以下或65歲及以上的客户持有Click-a-Count存款戶口的客戶領取政府傷殘津貼/高齡津貼人士或領取綜合社會保障援助計劃人士

閣下可於生效日起到本行任何一間分行或網頁www.sc.com/hk，索取新修訂之「服務收費-銀行服務收費一覽表」。

為免被收取郵寄月結單費用，請於生效日期或之前登記渣打網上理財及電子月結單/通知書服務。

若閣下於生效日後繼續使用本行的銀行業務關係，則上述變更將對閣下具有約束力。

查詢電子月結單/通知書服務及郵寄月結單費用，請瀏覽 sc.com/hk/zh/eStatement。

若英文與中文版本之間有任何不一致之處，概以英文版本為準。

渣打銀行（香港）有限公司

2024年9月